
PROTOKOT, NR XL\V 05

z sesji Rad-v Nliejskiej u'Jgdrzejowie odbyej rv dniu 23 marca 2005 roku
lv sali r,vielofunkcyjnej Domu Kultury w Jpdrzejor,vie.

Ad .  l .
Przewoclnicz4ca Rady Vtiejskiej Elzbieta Wisnielvska o godzinie 10"' '  otwarta obrady

XXXI sesji Rady N,tiejskiej w Jpdrzejorvie. Obradv rozpoczQto przy obecnoéci na sali obrad
20 radnych na stan 21 radnych, co stano\,vi95,24 % ogólu Radi' Przer,vodniczEca stwierdzila
quorum pra\.vomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4ca Radv powitala przybylych na sesjg. Burmistrza Leszka Kapcip, Wice
burmistrzów Janusza Woániaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów
tJrzpdu N4iejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminv. o(az wszystkich
przybytych na obrady.

Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnego Wojciecha Bilewicza
na sekretarza obrad.
Radny Bilewicz wyrazil zgodg.
Sekretarzem obrad j ednogloSnie wybrano radnego Wojciecha B il ewicza.

4 d . 2 .
Przewodniczqca Rady poinformowala.2e na sesji w dniu 24 lutego 2005 roku obecni

byli ,uvszyscy radni.

A d . 3 .
Burmistrz Leszek Kapcia wniosk-uje o Íozszerzenie zapisu w punkcie 17 porz4dku

obrad: Zmiany organizacyjne Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji w Jpdrzejowie polegaj4ce
na zamiarze utworzenia zakladu budzetowego pod nazwq ,,2a7úad Wodoci4gów i Kanalizacj i
w Jgdrzejowie". Burmistrz dodat, ze Radni otrzymali stosowny projekt uchwaly wraz
z materialami na sesjq

Rada Miej ska w Jgdrzejowie j ednoglosnie przyjgla porzedek obrad wraz z poprawk4.
Porz4dek obrad:

L Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoÉci radnych na sesji w dniu 24 lutego 2005 r.
3. Przyjpcie porz4dku obrad.
4. Przyjpcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytama i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwatr Rady podjqtych na poprzedniej sesji
8. lJchwala w sprawie zmiany obwodu szkolnego dla dzieci z klas IV Vi

z miejscowoSci: Brus, Gozna i Wygoda.
9. [Jchwata \,v sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze

socjainym.
10. Uchwala w spraw-ie przyjgcia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych

w szkolach i placówkach oÉwiatowych prowadzonych przez Gminq Jqdrzejów oraz
regulaminu zasad przyznawania, wypiacania i wysokoéci nauczycielskiego dodatku



mieszkaniowego i dodatku wiejskiego oraz zasad przvznarvania pozostalych

Érviadczeri zrnrqzanych ze stosunkiem pracy nauczyciela w roku 2005
1l Uchwala lv sprawie wvrazenia zgody na zastosowanie bonifikatl' od pienvszej oplat-v

rocznej przy oddaniu w w'ieczyste uzytkowanie nieruchomosci komunalnel.
12 Uchrvala w spra\\'ie uchwalenia opinii o projekcie aqiomeracji powyzej 2000 RLN4

Gmin¡, Jgdrzejó'"v.
I 3. Uchwala r.v sprawie uchr,valenia .,Programu ochrony úrodor,viska dla Grniny

Jgdrzejórv".
i4 Uchwala w sprar.vie uchwalenia lvieloletniego programu inwestycy'fnego na lata 2005

-  2008
l5 Uchwata l,v sprawie zmiany Statutu Zarzqdu Budynków Nlieszkalnych w Jgdrzejowie
16. Uchwala znienialqca Uchwatq Nr XIX/194104 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia

25 marca 2004 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju
iModernizacji lJrzqdze'h Wodoci4gowych \tJrzqdzei Kanalizacyjnych Zakladu
Wodoci4gów i Kanalizacji w Jgdrzejowie na lata 2004 - 2006

17. Zmiany organizacyjne Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji w Jpdrzejowie polegaj4ce
na zamiarze utworzenia zaktradu budzetowego pod nazwq ,,Zaklad Wodoci4gów
i Kanalizacji w Jgdrzej owie". .

18 Odpowiedzi na interpeiacje
19. Sprawy ró2ne.
20. Zamknigcie obrad.

4 d . 4 .
Nie zgtoszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji
Protokól zpoprzedniej sesji zostal przyj¡ty.

4 d . 5 .

1. Radna Janina Szreniawa wnioskuje, aby radni wczeÉniej otrzymywali materiaiy,
poniewaz czgsto otrzymuj4 je * przeddzieh posiedzenia Komisji w godzinach
popoludniowych, co powoduje, 2e radni sq nieprzygotowani.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska odpo."viedziala, 2e ustawa
o samorz4dzie gminnym mówi, 2e materialy radni powinni otrzymaó na7 dni przed sesj4.
Przewodniczqca obiecala, 2e kolejny taz porozmawia z Burmistrzem, aby postaral siQ
dostarczaó wczeéniej materiaiy.

2. Radna Janina Szreniawa pyfa, czy na sesje rady Miejskiej sq zapraszani Starosta
i Dyrektor Rejonu Dróg. Radna uwa2a, ze powinni byó obecni na sesjach poniewaz s4
poruszane wspólne sprawy.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska odpowiedziala. 2e Starosta jest

zapraszany i to Starosta decyduje, kto z jego pracowników ma przyjic na sesjg.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e materialy do radnych tez s4 wysylane, a radni
ich nie dostaj4.

Przewodnicz4ca Rady zapl1ala do kogo nie dotarly materialy.

3. Radna Ewa Ptasznik uwaza, 2e Przewodnicz4ca reprezentuje radnych i jezeli radna
mówi o materiatrach, to nale|y to sprawdzió. Radna Ptasznik poinformowala, ze
materialy otrzymala w pi4tek, a posiedzenie komisji bylo w czwartek. W poprzedniej



kadencji radni otrzymywali materialy regr-rlarnie ptzed kazd4 komisj4; trzymajmy siq

tej ,asády, bo dobrzy by bylo, aby radny na komisjp przvszedl przirgotor'vany

Przewodnicz4ca Rad-v- poinformo\^,,ata, ze lviele razt rozma$iala. na ten temat

z Burmistrzem. tr'laterialy sq kompletowane w ostatniej chlvili Niby jest to z-uodne

z pralvem. ale tak bYÓ nle nloze

4 Radn,v A-1fiecl Bialy porviedzial. ze loqicznie nie lest.mozlir 've' ab,v radny otrzvmal

materialy na 7 dni przecl sesj4 W tym izasie obraduj4 komisje; na kazclej komisji jest

punkt: at'taltza matérialór,v na sesjg Jal< mozna analizowac, skoro tvch materialów nie

ma. ,'Kiedy byiem lv Sejmiku, to materiall' otrzymyw.aliÚmy minimum 2 tvgodnie

przed sesjQ, a tydzreh przed komisj4 To jest czas, zeby radny mógl siQ zapoznaó i coé

konkretnego wnieéó, bo przeciez calaptalarady to polega na pracy lv komisjach"'

5. Radna Janina Szreniawa przypomniatra, le na ostatniej sesji skladala wniosek

o szkoleniu dla radnych, a nie dla siebie.

6 Radna Janina Szreniawa wnioskuje o zakup ,,Wspólnoty" dla wszystkich radnych'

7. Radna Janina Szreniawa poinformowa\a.2e od 10 lat pewien czlowiek.z Lysakowa

chodzi z prosb4 aby mu poloZyó choó trochg zwiru, aby moglo dojechaó pogotowie'

Niestety ta droga nié jest wziqtapod uwagQ w tegorocznym budzecie.

g. pan Marek perzyúski powiedzial. Le nadzieú dzisiejszy mieszkaúcy, którzy korzystaj4

z centralnego ogrzewania zostali powiadomi eni, 2e podwyzki bqd4 od. 1 
.stycznia 

Na

dzien dzisi ejszl oplaty placi sig zaliczkowo. Po áotarciu do materialów odnoénie

podwyzek okazuje sig, ze kwota ta jest doÉó .wysoka 
- przeirqtnie.25 %o Jakie jest

stanowisko gurmistrta w tej sprawr"T C.y gminá jako wlaóciciel tych kotlowni' które

zostaiy u¡yczone Termice miala te s'ánab i czy. negocjowatra genq w imieniu

lokatorów? Wiem, 2e Pan zaraz da oOpótii.OZ , 2e to jest sprawa LRE, ale ptzez dwa

lata nie dalo szans podwyzki dla termiki . Tetaz podobno jakiS list intencyjny od Pana

Burmistrza poszedl, zeby URE zaakceptowdo té podwyzkg. Dla mieszkanców jest to

dziwne i bulwersuj4ce. Pan Perzyírski piosi Burmisttza o wyja5nienie tej sprawy'

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedziatr, Ze nie wie sk4d Pan Perzyriski ma takie

informacje, ze wyslal list intencyiny popieraj4cy Dalkig w podwyzce oplat-Bylo wrpcz

odwrotnie. Dalkia prosila o pomoc, aUV iytul.ána taryfa w catrym miescie- Nie potrzeba

forum Rady, aby tá wyjaénié, bo mozna poyiSe i dowiedzieó sig' Czy chodzi o populizm

na sesji? Byty rozmowy z Dalki4 pol"guj*". na tym, Zeby ich *:pl:t1" w sprawie

ujednoiiceniá iaryty. URÉ sig na to nil tgáiti+o i nakaza\o zróznicowaó. IrTa ksztahowanie

iá.yl - tam gdz\á dotucziz to operatora - miasto ani Burmistrz nie maj4 w-plywu

Rozumiem, ze jest ci4gloéÓ wladzy w mieécie, ale nie mogQ odpowiadac za to' co dziato

sig kilkanaécie lat temu; mogp tylko zbieraó owoce i poklosie tego wszystkiego Czy

.oti*y coó w celu obnizenia taryfl Wszyscy Paistwo .wiedz4 
jak jest zaw-arta Lrmowa

z Dalki.-Termik4 w sprawie dostárczaniu ti"plu i na ile jest ona niekorzystna dla naszego

miasta. Trzeba usi4éé i zastanowió sig, ,o l.rt.r. mozna zrobió, aby nie bylo takich

drastycznych oplat. To dotyczy jednej kotlowni znajduj4cej sig na ul' Armii Krajowej'

gdzié zuwagi na potrzebp uZywania oiejn c"ny s4 takie a nie inne. Wl4czamy dodatkowe

óUi.t ty do s-ieci cieplownicté¡, dtiqki ,t.rn, ta energia powinna b,yÓ taflsza' Nasz ZBM

obniZi zapotrzebowanie na ciópto, io zmniejszakoszty stale' Jezeli jest niewiedza proszp

przyjéó i uzyskaó informacje



A d . 6 .

L rvag r t ie  zg ioszono
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzv sesjami zostalo przyjpte

A d . 7 .
Radna Janina Szreniar,va zapyi"ala, czy w tej kadencji jakieS uchr,vaiy zostaty nie

zatrvierdzo ne przez Woj elvodq.
Burmistrz Leszek Kapcia odpor,viedzial, Ze na dzieít dzisiejszy nie ma zadnej wiedzy,

zeby którakolwiek z uchwal przeslanych nie zostala opublikowana b4dl zostala uchylona

i przeslana do ponownego rozpatrzenia. Jezeli chodzi o uchr,valy podejmowane r,vczeSniej -

ták4 inlormacjg przedstáwig. Na dzieír dzisiejszy nie mam tej wiedzy odnoénie stanowiska

Wojewody co do uchw al przeslanychbqdi do opublikowania bqdí w ramach nadzoru.
Nie zgloszono wrgcej uwag do sprawozdania z wykonania uchr,val Rady podjqtych

na poprzedniej sesj i .

A d . 8 .
[Jwag nie zgloszono.
Rada H,liejika w Jpdrzejowie jednogloinie powzigla uchwalg Nr XXXI1279105

w sprawie zmiany obwodu szkolnego dla dzieci z klas IV - VI z miejscowoéci: Brus, Gozna

iWygoda
AJchwala nrXXXI4ZTS/05 w zaLqczeniu do protokolu/.

A d . 9 .
IJwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalg Nr X)Ofl/280105

w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym.

/uchwala nr )OO(/280/05 w zalqczeniu do protokofu/.

Ad. 10.
Uwag nie zgtoszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloÉnie powzigla uchwalg Nr X.KXV281/05

w sprawie przyjpcia regulaminú w-ynagrad,zania nauczycieli zatrudnionych w szkotach

i placówkach oSwiato*yih p.o*adzonych przez Gming Jpdrzejów oraz regulaminu zasad

pitytnu*unia, wyplacania i wysokoéci nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego i dodatku

wiejskiego oraz zasad przyznawania pozostalych Sw-iadczeh zwiqzanych ze stosunkiem pracy

nauczyciela w- roku 2005.
/Uchwala nr XXXIi281/05 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad .  11 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Nliejska w Jgdrzejowie jednogloénie powziqla uchwalg Nr XXXU282|05

w sprawie w-yrazenia zgody na zastosowanie bonifikaty od pierwszej oplaty rocznej przy

oddaniu w wieczyste uzytkowanie nieruchomoÉci komunalnej.
fuchwala nr XX)il/282105 w zalaczeniu do protokoh/.



^o' tt'uurmistrz 
Leszek Kpcia zgtosil autopoprawkg polegaj4ce na w'.vkresleniu z uchwaly

i uzasadnienia wYrazenia ',tYs 
-''

lVigcej uwag nie zgloszono'

Rada Nliejska u, Jqdrzejor,vie jednogloÉnie por'vzigla uchr'valQ-Nr XXXI/283/05

w sprar,vie u.houut.nii ofinii'o prá1.t.i. oglomeracji por,vyzej 2000 Rllvr Gminy' Jgdrzejow'

iUciru,raia nr XX,XI/233/C5 ''' z'zlqczeniu do protokohri

Ad. 13.
Uwag nie zgloszono
Rada N{iejska w Jgdrzejor,vie jednogloinie powziqla uchrvatq Nr XXXI/284/05

w sprar,vie uchwalenia ,,Programu'ochrony érodowiska dla Gminy Jgdrzejow''.

/UchwalanrXXXI/284105w2a|qczeniudoprotokolu/.

^o' tor."ewodnicz.ca 
Rady Miejskiej Elzbieta wiúniewsk a zap5^ala c:y w sprawie punktu

80 ,.Buclowa hali ,fr.to-.;'ptzy'Zespole Szkótr Ponadgimnafiilnych" jest co3 uzgodnione'

czy s4 jakies propozycje Starosty w te.1. sprawte'

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e mamy to w planie na.20o!,,Po n? too5- 
it^:

jest to juz mozliw.l 
"*ugt 

no u"h*utony budzet' W-dalszym ci4gu jest deklaracja z naszeJ

strony, ze wespfzemy inicjatlnvg úudo*y hali tpttto*=; y':y,. ,Zespole 
Szkól

ponadgimn azjalnych. Jezeli taka éciezka finansowa wybudowaniá tej hali bqdzie mozliwa:

przy udz\ale Srodków pomocowych w wysokoéci 80 /o, Starostwo póttty¡" 60 % brakuj4cej

kwoty, a my qo l/r, io nur, 
"a".^t 

winosilby 300 000' Taki zapis jest z naszej strony

deklaracjq **pur.iuir¿"*V i.l hali, która bqdzie sluzyia nie tylko iej szkole' ale wszystkim

nrieszkaicom. Takiej hari sporto weJ zwidowniq na teienie miásta i powiaru nie ma. Dlilq:

proszQ o uwzglpdni.nl.,.gá w planie-wieloletnim, abysmy mogli uwzglgdnió przy tworzeruu

projektu budzetu na ,oI 2006. Na dziei dzisiejszy rozmów na ten temat nle ma

prowadzonych.

Wigcej uwag nie zgloszono'

Rada Miejrku \v Jgdrzejowie jednogloénie powziqta uchwalg Nr. KX)fl1285/05

w sprawie uchwalenia wieloletniego progrurnu inwestycyjnego na lata2005 - 2008'

/LrchwalanrXXXV2S5/05wzalqczeniudoprotokolu/.

Ad. 15.
Przewodnicz4ca Rady lVliejskiej Elzbieta Wisniewska zapvla\a' który schemat

or ganizacy iny B urmi st t z pr zedlú'ada po d gtro s o wani e'

Burmistrz Leszek Kapcia zglosit-autopoprawki polegaj4ce na wstawieniu nawiasów

zamiast kropek w S 1 punkt 1) Pkt 5 po literach a, ü, t,*'gt¿nit z wymogami techniki

prawodawc )4, u* punkcie 10 skreÉlenie strów "tym' 2e"'

PoniewaZ padio zap5fr.anie radnej Janiny S'reniawa, czy uchylono nam .jakies 
uchwaly'

Burmistrz wyjasnit, ze tadni by o tym wiedzieli, !9 * okreélonym trybie musielibysmy

poprawiaó, b4dz uchylaó wadliwii goá;gta uchwatg, Nic takiego siQ nie zdatzylo ' W projekcie

uchwaly jest w4tpliwy punkt -f 
Z W iej ctr*iti nie *i inntgo sposobu zarzqdzania

nieruchomoS.iu*i-'*rpílnymi. Tymi zasobami zarzqdza w tel chwili Z.BM KtoÉ musi to

robió, a nie ma mozliwloéci aby w trybie natychmiastowym znaleic podmiot gospodarczy czy

osobg ftzyczn4 która by miala uprawnienia i mogla zarzqdzaó' Ten zapis moze zostaó

uchylony. co do schematu organizacyjnego - otrzymaliÉcie Paistwo schemat po zmianach'



w którym przewidziane jest 29 etatów. Proszg o uwzglpdnienie tych poprawek. Zmniepzanie
etatów bgdzie procesem ci4glym; kiedy dojdziemy do takiego stanu zatrudnienia przedlozg
Paústwu kolejny projekt zmierzajqcy do dalszego zmniejszenia zatrudnienia - jezeli bgdzie to
r.vynikato z potrzeb.

Wigcej ur.vag nie zgloszono
Rada Nliejska w Jgdrzejor,vie jednogloúnie powzipla uchrvalg Nr XXXI/286i05

w-sprar'i,ie znltany Statutu zarzqdu Budynków Nzlieszkalnych r,v Jgdrzejorvie.
/Uchwala nr XXXI/286/05 w zal4czerúu do protol<olu/.

Przewodnicz4ca Rady N{iejskiej o godzinie I lr5 oglosila przenvQ tnvajqca do goclzinl, I l5j

Ad. 16.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloÉnie powzigla uchwalg Nr X)CXI/287105

zmieniilqca lJchwalg Nr XI)ll94/04 Rady Nliejskiej w Jgdrzejowie z dnta 25 marca 2004
roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Vtodernizacji lJrz4dzeh
Wodoci4gowych tUrz4dzeh Kanalizacyjnych Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji
w Jpdrzejowie na lata 2004 - 2006.
AJchwala nrXXXU287l05 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 17.
Burmistrz Leszek Kapcia uzasadniaj4c podjgcie uchwaly powiedzial. 2e w zw_^-iqzku

z brakiem woli ze strony Rady utworzenia nabazie istniej4cego gospodarstwa pomocniczego
podnazwqZaklad Wodoci4gów i Kanalizacji w spólkg z o.o. - co wynikato na posiedzeniach
poszczególnych komisji - jak równiez zaleceniem organu kontroli zobowi4zuj4cym gming do
przeksztalcenia tego zaldadu z gospodarstwa pomocniczego w inn4 fbrmg organizacyjn4
przedklada projekt uchwaly w sprawie zamiaru utworzenia zakladu budzetowego pod nazwq
,,Zaldad Wodoci4gów i Kanalizacji w Jpdrzejowie".

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska poinformowala, 2e najej rgce
wptynqt wniosek o przeprowadzenie glosowania jawnego imiennego w sprawie punktu 17
porz4dku sesji w dniu 23 marca 2005 r. lw zatqczeniu do protokotu/, podpisany przez l0
radnych.

W imieniu grupy radnych podpisanych pod wnioskiem radna Janina Szreniawa
poinfbrmowala,2e radni wycofuja swój wniosek.

Przewodnicz4ca Rady kolejno pytata radnych podpisanych pod wnioskiem czy
podtrzymuj4 swój wniosek.
Radni: Stanislaw Baraóski, Janina Szreniawa, Andrzej Gawlowski, Józef Kgdra, Maria
Baraúska, Krzysztof Swietlik, Alfred Bialy, Leszek Sulek, Ewa Ptasznik i Krzysaof
Chatupka odpowiedzieli, ze nie podtrzymujq wniosku.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwatg Nr XXXU288/05 w sprawie zamiaru
utworzenia zaktadu budzetowego pod nazwq ,,Zaklad Wodoci4gów i Kanalizacji
w Jpdrzejowie", nastgpuj4ca iloici4 glosów:

_  1 5
Przeciw - 2
Wstrzymalo sip - 2

Nchwala nr XXXIl288i05 w zalqczeniu do protokotrLr/



Ad.  18.

I|tlt{llo,JaninoS;renirllrott,rlir¡.s|¡llje,ol¡)' 'rathiv.cze'iniejoIrz|'' l l l.vlya|itlateriah.',ptltlielraz

pr:et | t l : ieúpr¡ ,s iec! :enir lKr ln i ' t1 i l rgod: inclc 'hpopl l lut1ni tnr1,Cl1 'Cop()) | . ( ) ( l t t ¡e,zerac|nt .sc¿

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze nalezy rozwazyó mozliwoÉc naniesienia
poprarvek do Statutu Gminy Jpdrzejór.v Jezeli ten gtos ma byó traktowany' jako r,vniosek, to
po.*inniscie Pansti'uo przeglosoi.vac, ai-,-v z¡¡ienió Statut W $ 22 pkt : wy:rálnie móu,i, ze o
sesji  zawiadamia sip radnych na pi imie w terminie co najmniej 7 dnt przédjej terminem Do
zar,viadomienia dol4cza sip porz4dek obrad oraz projektv uchwai. Jezeli U{Arietny w stanie
wszystko przygoto\.vac duzo wczeúniej i nic nie lvyniknie, nie ma problemu, zebyémy dawali
wczeSniej. Nie ma mozlir,voéci uzupelniania porz4dku obrad o punkty, które r,vynikaj4
bezposrednio przed sesj4 - a takich rzeczy nie da sig wykluczyó. Dlaiego p.orrg o liberalizm,
jezeli zajdzie coS nieprzewidzianego, aby moana bylo skorzystaó z pr¿w.a sesji
nadzwyczalnej.

PrzewodniczEcarady poprosila, aby materialy na sesjg nie przychodzity do biura rady
w dniu, kiedy powinny wyjéó zbiurarady.

Burmistrz Leszek Kapcia przypomnial, ze byla umowa, i2 materialy na sesje bgd4
dorpczone do biura rady przynajmniej na l0 dni przed sesjE i zobowi4zuj. rig tégo
dotrzymywaó.

Radna Jartina Szreniawa poinfonnottala, Ze ocl I0 lar pet,ien czlo.tuiel¡ z L"-.sakou.,o chodzi z proibq abt, tru
polo,1'ó choó h'ochq itvirtt, bv tnoglo tlojechaé pogototvie. l{iestetv,to tlroga nie je.rt wziqta potl tnragq
tr) te goroczt,t.vn b tt dz ec i e.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze jest to droga gruntowa. Mamy érodki na
remonty - rozwaiymy zasadnoéó, okreélimy mozliwo$ci, zakres i kosáy. Zastanowimy sig,
czy tojest najpilniejsza potrzeba na terenie gminy.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e ten cztow-iek chcial nawet kupió jakiegoé
gruzu, zeby wysypaó, a burmistrz powied zial. Le bpdzie to ujgte w budzecie.

Burmistrz Janusz Woániak powiedzial, ze jest to droga dojazdowa do jednej posesji,
gdzie ten czlowiek nie mo2e dojechaó maluchem, bo przeszkadza mu trawa .orna.á na iej
drodze. Jest to 800 metrów od drogi prowadzqcej przez Ludwinów; jest to droga polna. Nió
nie przeszkadza w uzytkowaniu tej drogi. Jest to droga polna, a niá drogu gminy Nie ma
potrzeby urzqdzania tam drogi. Nie ma przeszkód dojazdu do pól ciagnikiern- i maszynami;
samochode m tez mo2na doj echaó.

Ad. 19.
Kierownik ZPOZ Vlarek Boguslawski *jako mieszkaniec wsi Prz4slaw - zapytal

Kierownika ZBMjak to sip dzieje, le od, co najmniej 4 miesipcy samochód, który oczyizcza
imietniki szerokim tukiem omija posesjg nr 38 gdzie mieszka. Zakazdym ru)"^, na monit, sq
dopiero imieci wywozone.

Kierownik ZBly'' Stanislaw Jach odpowied,zial, 2e na dzieñ dzisiejszy nie jest mu
wiadome. Wyslat kierownika Chylq do Przqslawia w celu zbadania rpru*y. Jézeli tat< jest -
bpdziemy rozmawiaó z EKOMEM, który ma umowQ na wywóz nieczyitosci na tym terenie.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska oÍaz Burmistrz Leszek Kaocia
zlo2yli wszystki m 2y czeni a Éwi qteczne

, ,00 , 
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej zaprosrla wszystkich obecnych na sali na godzinp

14"" do kawiarni na dol na spotkanie swi4teczne przy jajku wielkanocnym.
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